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  HVEM 
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• Bestyrelseskursus – bliver d. 25. feb. 2024 i Roskilde 
 

• DRG-møde – Bjarne deltog for FSFI. Indhold var bla. oplæg om HLR-
evidens, ønske om DRG på finansloven – fokus på Stræk snak smil – 
kampagne. Se under referat på podio 
 

• Strategimøde 2024 – hvad skal vi arbejde med?  
 

o Vedligeholdelse 2025-2030?  
o Kræver dette vedtægtsændringer og ”medlemskontrakt”? 
o Kvalitetssikring af foreningen – har vi nogle nye ideer? 

Der er sammenhæng mellem disse tre øvre punkter. 
 
Vedtægtsændring vedr. karantæneramte medlemmer? 
Sum over det – inden mødet.  

 

• Genoplivningskonference i København d. 27. nov. 
o Mange bestyrelsesmedlemmer rep. 

 

• Revision 
revisorassisten Anne går på pension, men bistår dog i en periode, 
revisor Claus Hansen 
BTM er i den forbindelse kontaktet af Claus Hansen og har udfyldt 
erklæring i forbindelse med hvidvaskning.  

 

 

Formand 

- Bjarne 

Mortensen 
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• Bevissystemet. 
Der har været implementering af nye features med nogle udfordringer i 
test (som mest har været udført af FSFI.) Der er nu IID tilføjet ved valg 
instruktører og der kræves accept via automatisk sendt mail af en 
instruktør, som en anden har tilføjet et kursus.  
De korte kurser – beviserne kan nu udstedes i systemet.  
Der er dog ikke materiale til at køre e-learning-kurser endnu. 

 
 

• Bestyrelsespost i DRG 
FSFI bakker op om Søren Korsgaard som de kursusudbydende 
organisationernes mand i DRG.  
 

 

Næstformand 

 

Jakob Kruse 

Enemærke.  
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• Bestyrelsespost i Brancheforeningen for hjertestartere  
JKE overvejer opfordringen til en bestyrelsespost.  
FSFI’s bestyrelses bifalder opfordringen: det er vigtigt med nogen, der 
ikke har interesse i salg af bestemt hjertestartere. Vi repræsenterer 
mange små. Der er interesser på spil.  
Lad os tale om situationen på mødet januar – også om relevansen, hvis 
mange af FSFI’s medlemmer stopper med at sælge pga 
registreringspligt.   
 
Og hvad er FSFI’s holdning til medlemmers eventuelle manglende 
registrering hos Lægemiddelstyrelsen? Hvordan forholder FSFI’s til 
medlemmer, der ikke overholder reglerne på netop dette område.  (Og 
skal det ligefrem være en del af medlemskontrakten?). Nødvendigt at vi 
forholder os til dette – også på strategimødet.  
Registreringspligten af forhandlere er på baggrund af et EU-direktiv. 
 

• Medlemskab af Rådet for større bade- og vandsikkerhed 
FSFI er blevet opfordret til at være en del af dette. 
Forbrug af tid og økonomi undersøges før en beslutning tages. 
 

• FUN 2024. 
JKE har sagt ja til at deltage i planlægningen af dette. 
 

• ERC  
Det er hensigten at alle landshold og tilhørende stab skal være 
uddannet i førstehjælp til EM24 (Fodbold) 
Der er stadig ikke afklaring vedr. HLR til børn.   
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• Økonomi status:  
IT er en stor post.  
Det er en lang snak, som tages, når der er bedre tid på næste møde. 
 

• Skatteforhold. 
BTM er på sagen 
 

• Honorar til bestyrelsen 
Er udbetalt.   
 

 

Kasserer: 

Thomas Borg 

Jakobsen 
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• Jens Vang Møller: 
Orientering fra UU:  
Der er planlagt en del arbejde i udvalget i foråret 2024 bl.a: 
 

o Førstehjælp til børn 
o Drukning; nye uddannelser.  
o Revidering af eksisterende uddannelser.  

Herunder præcisering af praksisnære scenarie-øvelser. 
 
Kommentar: det kunne være godt, hvis FSFI kunne byde ind med 

 

Best. Medlem 

/suppleanter 
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en drejebog med nogle scenarier. (Jens vil forsøge at tage hul på 
dette.) 
 

• Aaron 
Samtale om nogle ”historier” fra et uddannelsessted. FSFI kan dog ikke 
umiddelbart løfte det videre, medmindre vi har noget konkret. Men vi 
kan naturligvis være med til at præge debatten ved løbende at 
italesætte hvad der er rigtigt og forkert ifht kvalitetskrav og 
uddannelsesordning.  
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• Orientering:  

En mulig sag opstået i forbindelse med indmeldelse.  

Vi venter på videre besked.   

• Temadage  

De er næsten fyldt op.  

Der er plads til et bestyrelsesmedlem pr dag. Vedkommende er både 

deltager samt bestyrelsens repræsentant på dagen. 

Fordeling af bestyrelsesmedlemmer på mødet i januar. Hvor vi også har 

en kort snak om bestyrelsesrepræsentantens opgaver på dagen. 

• Status GF 2024. 

Der er mange tilmeldinger allerede. 

God kontakt med Kellers Park  

CBL forhører sig hos et dirigentemne. 

 

Sekretariat 
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• Dispensationssager  
Ansøgningen, der er beskrevet og dokumenteret på Podio 
imødekommes. CBL udfærdiger papirer for et år pga uvished om 
medlemmets helbredsituation.  
 

Sager 

7  EVT 

 

 


